

Yu-Chieh Chang, Associate Professor, Chinese Culture University

Education and Qualification:

Ph.D., National Taipei University (2006)

LL.M., College of Law and Commerce, National Chung Hsing University (1997)

LL.B., College of Law and Commerce, National Chung Hsing University (1990)

Admitted to Bar, Taiwan (1997)

Experience:

Commissioner, Committee to Review Investment-linked Product, Financial Supervisory Commission, Taiwan

Qualified Arbitrator, Arbitration Association of the R.O.C.

Intern Notary Public, Kaohsiung District Court, Taiwan

Exchange Student, University of Vienna, Austria

Adjunct Instructor, Department of Risk Management and Insurance, National Kaohsiung First University of Science and Technology, Taiwan

Adjunct Instructor, Takming University of Science and Technology, Taiwan

Senior Attorney, IPR Management & enforcement Department, Lee & Li

Commissioner, Domain Name Dispute Resolution Committee, Taipei Bar Association

Publication:

Author, On Good Faith and Trust in Pre-Contractual Disclosure Duty in Taiwan (in Chinese), Volume 2, Number 2, The Financial Law Review, Taipei, Taiwan (6/2019).

Author, Interpretation on how to Define and Classify Special Provisions in doubt-Comments on Taiwan High Court Taichung Branch Court Judgment No. 105 Pao-Shien-San-Geng-I 5 in Taiwan (in Chinese), Volume 316, Taiwan Law Journal, Taipei, Taiwan (3/2017).

Author, Analysis on Premium Refund's Contract Control in the Context of Life Insurance Benefits after Death--Comments on Taiwan Taipei District Court Nos. 90 Pei-Pao-Shien-Hsiao 47 and 90 Pao-Shien-Hsiao-San 7 Judgments in Taiwan (in Chinese), Volume 61, Hwa Kang Law Review, Taipei, Taiwan (12/2016).

Author, Revisit Death Benefit in the Structure of the Obligatory Relationship –

Comment on Taiwan Keelung District Court Civil Judgments Nos. 96 Kee-Pao-Shien-Hsiao 1 and 97 Pao-Shien-Hsiao-San 1 in Taiwan (in Chinese), Volume 67, Number 9, The Law Monthly, Taipei, Taiwan (9/2016).

Author, Analysis on Choice of Law Concerning Foreign Intellectual Property Rights in Taiwan (in Chinese), Volume 52, Hwa Kang Law Review, Taipei, Taiwan (3/2012).

Author, Analysis on Surrender Value and the Return of the Unearned Premium (in Chinese), Volume 49, Hwa Kang Law Review, Taipei, Taiwan (3/2011).

Author, Assumption of Risk and Transfer of Insurable Interest (in Chinese), Volume 47, Hwa Kang Law Review, Taipei, Taiwan (7/2010).

Author, Analysis on Prerequisites for Breach of the Pre-contractual Duty (in Chinese), Volume 42, Hwa Kang Law Review, Taipei, Taiwan (11/2008).

Doctoral dissertation, Study on Return of Premium, National Taipei University (2/2007).

Author, The Rescindment for breach of the Pre-contractual Duty and Teleological Reduction (in Chinese), Volume 57: (8), The Law Monthly, Taipei, Taiwan (8/2006).

Author, On Plural Insurance (in Chinese), Volume 57: (5), The Law Monthly, Taipei, Taiwan (5/2006).

Author, On the Obligor of the Pre-contractual Notification Duty (in Chinese), Volume 57: (1), The Law Monthly, Taipei, Taiwan (1/2006).

Author, Again on Company Name, Domain Names & Unfair Competition (in Chinese), Volume 54: (8), The Law Monthly, Taipei, Taiwan (8/2003).

Author, Company Name, Domain Names and Unfair Competition (lower) (in Chinese), Volume 52: (10), The Law Monthly, Taipei, Taiwan (10/2001).

Author, Company Name, Domain Names and Unfair Competition (on) (in Chinese), Volume 52: (19), The Law Monthly, Taipei, Taiwan (9/2001).

Author, Impact of the Principle “Administration prior to Jurisdiction” on Trademark Criminal Sanctions (in Chinese), No. 8, Intellectual Property Rights, Taipei, Taiwan (8/1999)

Master thesis, The transfer of co-owners' insurable interest Law (in Chinese), National Chung Hsing University Law Institute (6/1997)

Practice Areas:

Insurance Litigation, Copyrights, Trademarks, Trade Secrets, Technology,

Intellectual Property Contracts, Consultation for Intellectual Property Rights of Pharmaceuticals

张有捷 顾问

学 历：台北大学法学博士 (Ph.D.)
中兴大学法学硕士 (LL.M.)
中兴大学法学系法学组学士 (LL.B.)
律师高考及格

经 历：中国文化大学法律系副教授
执业律师
金管会投资型保险商品审查委员会审查委员
中华民国仲裁协会仲裁人
高雄地方法院实习公证人
奥地利维也纳大学交换学生
国立高雄第一科技大学风险管理与保险系兼任讲师
德明技术学院兼任讲师
理律律师事务所智财管理暨执行部资深律师
台北律师公会域名争议处理委员会委员

着 作：简评国际私法知识产权适用准据法之规定—以涉外民事法律适用法第 42 条为中心(华冈法粹第 52 期/2012 年 3 月)
寿险解约金及未到期保费之返还—台湾台中地方法院 90 年度中简字第 40 号与 90 年度简上字第 3 号民事判决评释(华冈法粹第 49 期/2011 年 3 月)
危险负担、所有权移转及保险利益让与—最高法院 95 年度台上字第 1447 号相关民事判决评释(华冈法粹第 47 期/2010 年 7 月)
违反先契约通知义务之构成要件分析—台湾台中地方法院 92 年度保险字第 44 号民事判决评释(华冈法粹第 42 期/2008 年 11 月)
保险费返还相关问题之研究(国立台北大学法学系博士论文/2007 年 2 月)
违反先契约通知义务之解除权与目的性限缩(法令月刊第 57 卷第 8 期/2006 年 8 月)
论多数保险(法令月刊第 57 卷第 5 期/2006 年 5 月)
论先契约通知义务之义务人(法令月刊第 57 卷第 1 期/2006 年 1 月)
再论公司名称、域名及不公平竞争(法令月刊第 54 卷第 8 期/92

年 8 月)

公司名称、域名及不公平竞争（下）(法令月刊第 52 卷第 10 期/2001 年 10 月)

公司名称、域名及不公平竞争（上）(法令月刊第 52 卷第 9 期/2001 年 9 月)

论「先行政后司法」处理原则对商标刑事规范体系之影响(知识产权月刊/1999 年 8 月)

共有人保险利益之让与(国立中兴大学法律研究所硕士论文/1997 年 6 月)

法律专长：保险诉讼事件、著作事件、商标事件、营业秘密诉讼、科技法律事件、知识产权契约、医药品知识产权法律咨询事件